
کی روش نامزد کسب عنوان بهترین 
مربی آسیا از دید فاکس اسپورت

شبکه فاکس اسپورت 9 نامزد کسب عنوان بهترین 
مرب��ی در رده تیم های ملی ق��اره کهن را معرفی کرد. 
شبکه »فاکس اسپورت« آسیا دیروز در یک نظرسنجی 
از کاربرانش درباره انتخاب بهترین مربی قاره کهن سوال 
کرد. این رسانه نام 9 مربی تیم های ملی مختلف را برای 
کسب این عنوان معرفی کرد که نام کارلوس کی روش، 
س��رمربی اسبق تیم ملی ایران هم در میان نامزدها قرار 
گرفت. کی روش در این نظرس��نجی با آلبرتو زاکرونی، 
آلفرد ریدل، گاس هیدینک، پارک هانگ سئو، آوراموویچ، 
سناموآنگ، فلیکس سانچس و راجاگوئاپال رقابت می کند. 
کی روش بعد از 8 سال مربیگری در تیم  ملی ایران سال 
2018 راهی کلمبیا ش��د و هدایت تیم  ملی این کشور 
را تا س��ال 2022 برعهده گرفت. تیم  ملی کشورمان به 
همراه این سرمربی پرتغالی 2 دوره متوالی به جام های 

جهانی 2014 و 2018 صعود کرد. 

بازتاب رفتار پهلوانانه کاراته کاهای 
ایرانی در فدراسیون جهانی

فدراس��یون جهانی کاراته در گزارشی به رفتارهای 
پهلوانانه و انسان دوستانه کاراته کاهای ایرانی در روزهای 
کرونایی پرداخت. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
کاراته، فدراسیون جهانی در گزارشی به بررسی عملکرد 
چهره های سرشناس کاراته جهان در روزهای کرونایی 
پرداخ��ت. در بخش��ی از این گ��زارش که اختصاص به 
فعالیت های حمیده عباسعلی و بهمن عسگری داشت، 
آمده: این دو ورزشکار نهایت تلاش خود را انجام دادند 
تا در لحظات دشوار امید را به اشتراک بگذارند. در بخش 
دیگ��ری از گزارش به فعالیت های س��جاد گنج زاده نیز 
اشاره شده است: »برخی ورزشکاران نهایت تلاش خود 
را صرف کمک به نیازمندان کردند. سجاد گنج زاده یکی 
از این ورزشکاران بود که در برنامه شب های همدلی با 
هدف تامین غذا برای نیازمندان شرکت کرد«. لازم به 
یادآوری است که رفتار پهلوانانه و کمک مومنانه حمیده 
عباسعلی و سجاد گنج زاده به هموطنان آسیب دیده از 
کرونا همچنین باعث شد دکتر سلطانی فر، وزیر ورزش 

و جوانان از آنها قدردانی به عمل آورد. 

نماینده فدراسیون جهانی 
وزنه برداری در المپیک معرفی شد

پیشکس��وت اس��ترالیایی به عن��وان نماینده فنی 
فدراس��یون جهان��ی وزنه ب��رداری در المپی��ک توکیو 
معرفی ش��د. به گزارش مهر، »س��ام کوفا« پیشکسوت 
84 س��اله وزنه برداری از کش��ور اس��ترالیا که چندی 
پیش به عنوان مش��اور افتخاری هیأت رئیسه المپیک 
هم انتخاب شده بود، به عنوان نماینده فنی فدراسیون 
جهانی وزنه برداری در المپیک توکیو منصوب شد. کوفا 
س��ال ها به عنوان ورزشکار، مربی و سرپرست در عرصه 
بین المللی وزنه برداری فعالیت داشت. کوفا در حالی به 
عنوان نماینده فنی فدراس��یون جهانی وزنه برداری در 
المپیک توکیو انتخاب ش��ده ک��ه برخی معتقدند این 
اتفاق، چندان بی ربط با کنار گذاشته شدن تاماش آیان 

از ریاست فدراسیون جهانی نیست. 

راهکار جدید AFC برای لیگ قهرمانان 
آسیا و حذف امتیازات قبلی تیم ها

یکی از راهکارهای کنفدراس��یون فوتبال آسیا برای 
 برگ��زاری لیگ قهرمانان آس��یا پاک ک��ردن امتیازات

2 هفته نخست این مسابقات است. روزنامه الرایه قطر در 
شماره اخیر خود راهکارهای جدید کنفدراسیون فوتبال 
آسیا را برای برگزاری ادامه مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
برشمرد. این روزنامه با تاکید بر توافق کشورها بر برگزاری 
مسابقات در یک کشور اعلام کرد یکی از پیشنهادات این 
است که نتایج و امتیازات 2 هفته نخست این رقابت ها 
پاک و حذف ش��ود و مرحله گروهی از نو برگزار ش��ود، 
 ب��ا این تف��اوت که هر تیم در مرحل��ه گروهی به جای

6 مسابقه، 3 مسابقه انجام بدهد. این راهکار باتوجه به 
نتایج نه چندان قابل قبول نمایندگان ایران در 2 هفته 
ابتدایی می تواند به نفع شان باشد. پیشنهادات دیگر هم بر 
احتساب امتیازات قبل و انجام مسابقات تاکید دارد. الرایه 
تاکید کرده اس��ت برگزاری مرحله گروهی تنها دغدغه 
کنفدراس��یون آسیاست چرا که سایر مراحل به صورت 
تک بازی انجام می شود. بازی فینال هم روز ۵ دسامبر 

در غرب قاره برگزار می شود.  

مجلس انقلابي، رویکرد بسیجي
ادامه از صفحه اول

اولویت، منافع ملي و ملت است و براي این منظور باید 
همه ارگان ها به سهم خود تلاش کنند«.

مهم ترین خواسته از مجلس جدید، فعال شدن نقش هاي 
نظارتي مجلس است که در سال هاي اخیر مغفول مانده است. 
تقویت نقش نظارتي مجلس در دوره جدید مي تواند تحولي 
اساسي در مدیریت اقتصادي کشور و ساماندهي وضعیت 
بازار ایجاد کند. کس��ي در کشور پاسخگوي گراني، تورم و 
بیکاري نیست. نمایندگان ملت باید این مطالبه را به تفکیک 
از دستگاه ها و نهادهاي ذي ربط بخواهند و این دستگاه ها 
احساس مسؤولیت و تکلیف کنند. این طور نباشد که در 
کشور هر نهادي به صورت جزیره  اي عمل کند و نسبت به 
عملکرد و خروجي اش، پاسخگو نباشد. نمایندگان مجلس 
باید با فعال سازي مکانیسم هاي نظارتي، فضاي موجود در 
مدیریت کشور را از  بي تفاوتي به مسؤولیت شناسي سوق 
دهن��د. امروز مردم،  انتظار اثربخش��ي تصمیم گیري هاي 
مجلس را در س��فره زندگي شان دارند و اینکه تصمیمات 
و کنشگري نمایندگان مجلس بتواند ضامن افزایش قدرت 
خرید آنان و همچنین ثبات و آرامش اقتصادي در کشور 
شود. امید داریم با حضور شخصیت هاي برجسته مدیریتي 
کشور  در مجلس جدید که هر کدام توانمندي بالایي در 
حوزه هاي اجرایي دارند و به قولي آزمون پس داده اند، مجلس 

بتواند براي مردم و کشور مفید و موثر واقع شود.

اخبار

ورزشی

نکته

بیرانوند بامداد یکشنبه ایران را ترک می کند
بر اساس توافقی که میان باشگاه پرسپولیس و آنتورپ بلژیک انجام شد، بیرانوند یکشنبه عازم بلژیک می شود. پس از مذاکرات فراوان در 
نهایت مقرر شد علیرضا بیرانوند بامداد یکشنبه عازم بلژیک شود تا در تست های پزشکی باشگاه آنتورپ و همین طور تمرینات این تیم 
شرکت کند. پیش از این قرار بود بیرانوند چهارشنبه هفته گذشته به بلژیک سفر کند اما با بسته بودن مسیر پروازی این موضوع میسر نشد. 

علی هنرمنش: در ش��رایطی که سایه 
س��نگین ویروس کرونا باعث تعطیلی 
تمام رویدادهای رس��می کشتی ش��ده، هیاهوی عجیب 
کمیته لیگ، بیش از هر موضوع دیگری در این ش��رایط 

به گوش می رسد. 
کش��تی ایران و جهان مثل تمام رویدادهای مختلف از 
اواخر سال گذشته تحت تاثیر ویروس کرونا قرار گرفت و 
همه چیز به ناچار تا امروز، رو به تعطیلی گذاشت. البته این 
تعطیلی و بلاتکلیفی در ورزش جهان، ابعاد گسترده تری از 
کشتی داشت و حتی به تعویق بازی های المپیک 2020 
توکیو هم منجر ش��د و تمام نهادهای بین المللی ورزشی 

را نیز درگیر کرد. 
فدراسیون کشتی ایران نیز به عنوان زیرمجموعه ای از 
این سیستم بزرگ، چاره ای جز تعطیلی رویدادهای مختلف 
از جمله اردوهای تیم ملی، مسابقات رسمی و تورنمنت های 
داخلی نداش��ت و فعلا همه چیز را منوط به پایان بحران 

کرونا در کشورمان کرده است. 
حال در این اوضاع که حتی از سرگیری اردوی تیم های 
ملی کش��تی و اس��تارت چرخ��ه انتخاب��ی از رقابت های 

قهرمانی کش��ور در ابهام 
قرار دارد، ه��ر روز اخبار 
مختلفی از تدارکات وسیع 
و رنگارن��گ کمیته لیگ 
فدراس��یون کشتی مبنی 
بر برنامه ریزی و آغاز این 
پیکارها به گوش می رسد. 
نکته عجیب اینجاست که 
در شرایطی که فدراسیون 
کش��تی به دلیل ش��یوع 

وی��روس کرونا حتی ق��ادر به برپایی اردوهای تیم  ملی به 
عن��وان اصلی ترین هدف خود تا المپیک نیس��ت، کمیته 
لیگ مدام از طرح و برنامه های جدید خود برای آغاز این 
رویداد می گوید و بیش از آنکه اهالی کشتی اخبار مرتبط 
ب��ا تیم های ملی و رخدادهای مهم تر را بش��نوند، مدام با 
س��فرهای اس��تانی متولیان لیگ و تدارکات وسیع برای 

برپایی این مسابقات مواجه هستند. 
متولیان کمیته لیگ باید در کنار این مانورهای تبلیغاتی 
به این موضوع نیز واقف باش��ند که انتشار اخبار گسترده 

اس��تان های  تمای��ل  از 
مختلفی ب��رای حضور در 
لیگ و نشان دادن اشتیاق 
متولی��ان  وصف نش��دنی 
سیاسی و ورزشی استان ها 
ب��رای حض��ور در چنین 
روی��دادی، اگر به واقعیت 
بدل نشود، به هیچ عنوان 
 با سکوت رسانه ها مواجه

 نخواهد شد. 
مس��ؤولان تازه وارد به عرصه لیگ کش��تی باید بدانند 
جذب منابع مالی از طریق اسپانسرهای مختلف و نهادهای 
دولتی در ش��رایط اقتصادی کنونی، کار چندان س��اده ای 
نیست که بتوان به کمک آنها تیم های پرتعدادی را در لیگ 
پذیرا بود. ضمن اینکه هنوز وضعیت حضور کشتی گیران 
خارجی در ایران به دلیل محدودیت های کرونایی مشخص 
نیست و فعلا باید منتظر ماند تا این ابهامات یکی پس از 
دیگری برطرف شود. هر چند ممکن است متولیان لیگ در 
پاسخ به این انتقاد مدعی شوند در صدد جذب اسپانسر و 

بالا بردن تعداد تیم ها در لیگ هستند اما ارتقای کمیت به 
هیچ عنوان نشانه کیفیت نیست. چنانکه سال گذشته در 
رقابت های لیگ برتر و مسابقات قهرمانی جام باشگاه های 
جهان به وضوح دیدیم جذب اسپانسر و ارتقای کمیت به 

هیچ عنوان متضمن کیفیت مطلوب نبود. 
تجربه نش��ان داده جار و جنجال ه��ای تبلیغاتی برای 
آغاز نقش��ه هایی که فعلا روی کاغذ هس��تند، همان قدر 
که می تواند باعث امید و انگیزه شود، می تواند توقع اهالی 
ف��ن و عام��ه مردم را نیز بالا برده و در صورت عدم تحقق 
وعده ها، اصل موضوع را با کوچک ترین تلنگری از هم بپاشد. 
نباید فراموش کرد فدراسیون کشتی با پیشینه تاریخی 
و ارزش��مندش، افراد ب��زرگ و باتجربه و قابل احترامی را 
در راس امور لیگ خود دیده که حتی این بزرگان هم در 
مقطع��ی از زمان بنا به دلایل مختل��ف در برآورده کردن 
اهداف و خواسته های ش��ان ن��اکام ماندند. در نتیجه بهتر 
است مسؤولان کنونی لیگ با توجه به نقایص و مشکلات 
کارنامه لیگ قبلی، کمی آهس��ته و دست به عصا حرکت 
کنند تا مبادا در اجرایی ش��دن برنامه های ش��ان، گرفتار 

ناتوانی فنی و تجربی شوند.

با وجود فرا رسیدن فصل تابستان استخرها 
هنوز به خاطر شیوع ویروس کرونا شرایط 
بازگشایی را در مناطق پرخطر ندارند. با فرا رسیدن فصل گرما 
و افزایش دما، اس��تخرها همواره یکی از شلوغ ترین مکان ها 
برای استفاده مردم به شمار می رفتند اما این تابستان شرایط 
متفاوت است و سوال بسیاری از مردم زمان دقیق بازگشایی 
استخرهاست. به اعتقاد برخی، کلر موجود در آب ویروس آن را 
از بین می برد اما در چه صورت این اتفاق رخ می دهد؟ آیا کلر 
موجود در آب دلیل کافی برای بازگشایی استخرها و استفاده 
عموم است؟ امید حدیقی، مدیر استخر 9 دی در این  باره به 

مهر گفت: اینکه می گویند کلر کش��نده ویروس است، طبق 
استاندارد جهانی حدود ppm 1۵ کلر باید در آب حل شود اما 
ما در حال حاضر ppm 1/۵ کلر در آب داریم. با این وجود به 
عنوان مدیر استخر تمایل دارم بازگشایی هر چه سریع تر انجام 
شود ولی حتما باید شرایط ایمنی رعایت شود که این نیازمند 
هزینه مضاعف و حضور نیروی انسانی بالاست. محمدهادی 
بیداریان، مدیر استخر آزادی هم درباره استفاده عموم گفت: 
هنوز شرایط برای عموم مردم مهیا نیست و صرفا استخر آزادی 
برای تیم  ملی شنا استفاده خواهد شد. طبق اعلام ستاد مبارزه 
با کرونا و فدراسیون پزشکی نیز استخرهای روباز و سرپوشیده 

تنها در مناطق سفید مجوز بازگشایی دارند اما مناطق زرد و 
قرمز نمی توانند استخرهای سرپوشیده را بازگشایی کنند. با 
توجه به شرایط موجود، رطوبت استخرها و هزینه زیاد استفاده 
از کلر و نیروی انسانی، دست مدیران استخرها برای استفاده 
عموم را بسته است، چرا که برای رعایت فاصله اجتماعی باید 
تعداد محدودی وارد اس��تخر شوند و این نیازمند هزینه زیاد 
برای گندزدایی و رعایت سایر نکات بهداشتی است که صرفه 
اقتصادی ندارد. در نهایت تنها شرایط برای استفاده ملی پوشان 
شنا فراهم خواهد شد و مردم برای حفظ سلامتی باید در انتظار 

مساعد شدن شرایط باشند. 

نباید انتظارات را بالا برد

هیاهوی تبلیغاتی لیگ در کوران بلاتکلیفی کشتی!

آیا استخرها شرایط بازگشایی در دوران کرونا را دارند؟

مناطق زرد و قرمز همچنان ممنوع

کشتی

کرونا

محمد رش�وند: 1- با توجه به فضای احساس��ی و پرش��وری که 
دوشنبه شب گذشته در استودیوی شماره 14 سیما به وجود آمد، 
چند روزی سکوت توأم با آرامش نیاز بود تا آنچه در تنگ پرهیاهوی 
»فوتبال برتر« ریخته شده بود ته نشین شود. حرف هایی که باید، زده 
شد، رازهایی که باید برملا اما متاسفانه در انتها عوض نتیجه گیری، 
مسیر بحث به انحراف محض رفت. انحراف چیست و نطفه اش کی 
و کجا کاشته شد؟ آدرس دقیقش این است: نود و عادل فردوسی پور 
بنا به سیاست های کلان سیما و شبکه 3، جای خود را به فوتبال 
برتر و محمد حسین میثاقی دادند. فارغ از وزن کشی این دو و قیاس 
برنامه ها و آدم ها، باید یک بار برای همیشه از اهالی فوتبال پرسید؛ 
نگران چه چیزی هستید؟ نور تاباندن و قدعلم کردن برابر فساد در 
فوتبال یا کوباندن نام مجری نود بر سر مجری جوان؟ محمد حسین 

میثاقی باید تکلیف خودش را با موضوع روشن کند. 
سوال اصلی و مهم اهالی فوتبال ایران این است: وظیفه برنامه 
»فوتبال برتر« و محمد حسین میثاقی چیست؟ تا کی قرار است 
عوض فوتبال و هزاران اتفاق مهمی که در دلش رخ می دهد به دوگانه 
کهنه، تکراری و حالا مشمئز کننده فردوسی پور / میثاقی بپردازیم؟  
چرا عده ای که در مسأله فوتبال متهم به سوء مدیریت و خدایی 
ناکرده مسائل دیگر هستند، به این نتیجه رسیده اند در بزنگاه هایی 
که در محکمه افکار عمومی قرار می  گیرند، با نام بردن از مجری 
سابق برنامه نود می توانند از پاسخگویی به مردم فرار کنند؟ گویا 
مجری سابق برنامه نود، اینجا به تونل فرار متهمان فوتبالی تبدیل 
شده است؛ همان مجری ای که تا بود، از دوستانش دفاع می کرد و 

هنوز هم دوستانش برای فرار، از او استفاده می کنند.
2- هنوز مصاحبه چالشی و جذاب میثاقی و مهدی تاج در برنامه 

دوشنبه شب به پایان نرسیده بود که در شبکه های اجتماعی شاهد 
یارکشی مجازی له و علیه طرفین بودیم. به طوری که عده زیادی 
نه کاری به قرارداد پرابهام ویلموتس داش��تند و نه برای شان مهم 
بود که واقعا فدراسیون ما برنده این دادگاه ورزشی می شود یا نه. 
همان هایی که با حرارت خاص از نود حمایت می کردند و مشتاقانه 
می گفتند نود را دوست داریم چون آب به لانه مورچگان می اندازد، 
اینک هیچ اهمیتی به اصل ماجرا و فساد های احتمالی نمی دهند و 
برای شان تعریف یکی از یک نفر دیگر ارزش بالاتری دارد یا برعکس 
انتق��اد یک نفر از آن دیگری. فوتبال برتر وظیفه ذاتی و مقدمش 
افشاگری علیه ناراستی ها و زیر ذره بین بردن بسیاری از موضوعاتی 
است که شاید در نگاه اول کسی متوجه کجی هایش نشود. عادل 
فردوسی  پور 20 سال به صورت تمام قد زیر چتر حمایت سیما بود 
 و به واسطه انحصار بی سابقه و مشکوکی که تلویزیون به او داده بود،

توانست مقبولیتی پیدا کند. همین حمایت ها موجب شد او مسائل 
چالشی را صریحا مطرح کند. اگر قرار است میثاقی با برنامه نو پایش 

مسیر درست و صحیح را طی کند محتاج حمایت است. 
3- هر میهمانی که در برنامه فوتبال برتر، عنان کار را از دس��ت 
می دهد و می داند جواب قانع کننده ای برای رهایی از مخمصه ای 
که میثاقی برایش ایجاد کرده، ندارد زیرکانه س��راغ همان حربه 
تکراری می رود و بی توجه به گذشته و چالش های طرفین، ناگهان 
فردوسی پور را عین عدالت در تمام فوتبال ایران معرفی می کند! 
مهدی تاج در نیمه ش��ب دوشنبه گذشته، نه اولین نفری بود که 
اینچنین محکم نود و فردوسی پور را به رخ میثاقی جوان کشاند و 
نه آخرین شان است. البته یک جست وجوی ساده در فضای مجازی 
نشان می دهد در گذشته عینا همین انتقادات متوجه نود و مجری اش 

از سوی همین افراد بود. 

قبل از طعنه تاج، پیش تر هم شاهد چنین متلک هایی از سوی 
دیگر مدیران فوتبال مثل سعید آذری بودیم؛ همه آنهایی که پاسخی 
به پرسش های مطرح شده مجری فوتبال برتر ندارند و برای عوض 
کردن جهت آرای عمومی، ناگهان پای نود را به میان می کشند. البته 
میثاقی برای نخستین بار در فوتبال برتر، دیگر بسان گذشته با خنده 
و تایید صحبت میهمان خود از ماجرا عبور نکرد و بدرستی به رئیس 
سابق فدراسیون یاد آور شد سال ها زیر سپر حمایتی رسانه ها بوده 
است؛ از جمله همان نود. اما این کافی نیست و باید مجری جوان 
فوتبال برتر یک بار برای همیشه تکلیفش را با میهمانان خود روشن 
کند. موضوع مهم، حضور یک برنامه چالشی و مثمرثمر برای فوتبال 
ایران اس��ت و این مهم هیچگاه رخ نمی دهد مگر آنکه راه فراری 
برای میهمانان فوتبال برتر باز نماند با اسم رمز؛ یاد آقای نود بخیر! 
4- اس��مش می خواهد نود باش��د یا فوتبال برت��ر. مجری اش 
می خواهد عادل فردوسی پور جوان سال 78 باشد یا محمد حسین 
میثاقی جوان سال 99. اینها هیچ اهمیتی ندارد و مهم نقشه راه 
و مسیر صحیح و اقتداری است که باید یک برنامه داشته باشد. 
میثاقی باید یک بار برای همیشه این دوگانه کاذب و ساختگی را 
برهم بزند و به میهمانانش اجازه ندهد برای فرار از پاسخ از این 
حربه استفاده کنند. اگر چنین نشود آن وقت دودش در چشم 
فوتبال و مردمی می رود که تا س��حر سه ش��نبه هر هفته بیدار 
می مانند و دس��ت آخر، عوض پی ب��ردن به اصل هر ماجرایی، 
ش��اهد تکرار یک موضوع بی ثمر ند. بر فرض محال اگر مردم ما 
حافظه کوتاه و بلند مدت ضعیفی هم داشته باشند به لطف آرشیو 
فضای مجازی براحتی می شود رابطه خیلی از اهالی فوتبال با نود 

را پیدا کرد و دید! 

 راهکار محمدحسین میثاقی در برابر تاکتیک میهمانانی که 
پاسخی برای پرسش های مطرح شده ندارند چیست؟

 فرار از  تونل فردوسی پور!

شنبه 24 خرداد 1399
وطن امروز     شماره 2948

]  مارکا   [

فوتبال جدید، بغل های قدیمی ]   اکیپ  [

فوتبال، عشق ابدی
]  موندودپورتیوو   [

متصل شده
]  اسپورت  [

نبرد نهایی
]  آ.اس  [

فقط جای هواداران خالی است

تکلمه: میهمان قبل از شروع برنامه در حضور تهیه کننده و سایر عوامل اجرایی، با اشتیاق از تغییرات ایجاد شده به نیکی 
یاد می کرد و این جا به جایی را مفید به فایده برای فوتبال مان می دانست اما درست یک ساعت بعد، این بار مقابل دوربین و 
چشم و گوش میلیون ها بیننده حرف دیگری را به زبان آورد تا مشخص شود این روزها هرکسی میهمان فوتبال برتر است به 
محض گیر افتادن در مخمصه ، مجاز است چشمکی به مجری سابق برنامه نود بزند تا برای خویشتن یارکشی کند. این اتفاق 
نه اولین بار بود و نه آخرین مرتبه اش اما آیا با ادامه این روند و این تاکتیک بشدت غیراخلاقی و منزجر کننده، امیدی به دست 

یافتن به پاسخ سوالات مهم خواهیم داشت؟ 
اما یک نکته را یادمان باش�د؛ تصور کنید جریان مافیای فوتبال و یک مافیای در حال برچیده ش�دن تلویزیونی، موفق 
شوند دوباره مجری سابق برنامه نود را تحت هر عنوانی در هر برنامه ای به تلویزیون بازگردانند. آن وقت چه جشنی بگیرند 
افراد و مدیرانی که اکنون متهم به ناکارآمدی، سوءمدیریت و... در فوتبال هستند. چون اکنون از دوست خود یاد می کنند تا 

دوست شان در صورت بازگشت، هوای شان را داشته باشد. چه حالی می کنند اینها و چه فلاکتی نصیب فوتبال خواهد شد!


